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Gemeente Begijnendijk 
t.a.v de algemeen directeur 
t.a.v. de voorzitter van de gemeenteraad 

 
Begijnendijk, 19 juni 2021 

 
 

Aanvullend agendapunt gemeenteraad d.d. 24 juni 2021 

Ingediend door: Raadslid Peter Spiessens – MGB fractie 

Omschrijving: Maaien van grasbermen op gevaarlijke punten en verwijderen van te laag 
overhangende takken op fiets- en wandelpaden  

Betreft: mededeling - interpellatie - voorstel van beslissing 

 
Het niet maaien van graskanten zorgt dat er meer variatie is in planten die langs de kant 
van de weg groeien, zorgt voor meer bloemen en daardoor zullen er meer vlinders en bijen 
aangetrokken worden. Dit met meer biodiversiteit tot gevolg.  
 
Recente acties als ‘Maai Mei Niet’ dragen bij aan de bewustwording van hoge grasbermen, 
daar waar deze vroeger eerder als ‘onverzorgd’ werden aanzien.  
 
Voor gemeenten wordt er binnen het bermbesluit al sinds 1984 voorzien dat er geen 
bermen mogen gesnoeid worden voor 15 juni. 
 
Ondanks de voordelen die het niet snoeien van bermen heeft, wordt er in een omzendbrief 
bermbeheer vermeld dat ‘bij de toepassing van het bermbesluit, dient de verantwoordelijke 
overheid echter rekening te houden met andere taken, met name het instaan voor 
verkeersveiligheid…’ Deze passage geeft de gemeenten de toestemming om 
veiligheidsmaaibeurten uit te voeren.  
 
In corona-tijden wordt er meer dan ooit gewandeld en gefietst. Ook ikzelf ging vaker dan 
ooit wandelen, fietsen en steppen. Daardoor merkte ik op dat er geen of in ieder geval 
onvoldoende veiligheidsmaaibeurten hebben plaatsgevonden. Dit zorgde in sommige 
gevallen voor onveilige situaties. De hoge bermen beletten in vele gevallen namelijk het 
zicht. Ter illustratie heb ik enkele foto’s toegevoegd van locaties in onze gemeente waar 
het zicht danig werd belemmerd.  
 
Het laatste dat we vanuit onze fractie zouden willen, is dat er ongelukken binnen onze 
gemeente zouden gebeuren ten gevolge hiervan.  
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Hetzelfde geldt ook voor overhangende takken van bomen en hagen die in deze tijden 
volop uitschieten en gevaarlijk kunnen zijn. Zeker wanneer het regent, worden deze takken 
zwaarder en hangen deze harder door, waardoor het zicht wordt belemmerd.  
 
Met de inachtname dat het hier slechts kleine ingrepen betreft, vragen wij jullie om hier de 
komende jaren meer aandacht aan te geven.  
 
Dit zal zeker het welzijns- en veiligheidsgevoel van onze burgers en weggebruikers 
verbeteren.  
 
Daarnaast willen wij jullie vragen wat er in het gemeentelijk bermbeheerplan staat over deze 
veiligheidsmaaibeurten? En in hoeverre de voorschriften nog worden opgevolgd? 
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